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Fredag 9. september hadde Sentralstyret i MTL digitalt 

sentralstyremøte.

- Økonomien i MTL er god. Det har kun vært normale løpende 

utgifter siste kvartal. Den siste store innbetalingen var til Stafo.

- I år vil hele Sentralstyret i MTL også være med i MTL sitt 

lønnsutvalg. Tidligere har lønnsutvalget bestått av to til tre 

representanter fra sentralstyret og medlemmer fra de andre 

avdelingene. Årsaken  til at vi har endret på dette i år er at alle

i sentralstyret skal ha praktisk kunnskap om forhandlinger og 

forhandlingsteknikk. Lønnsutvalget skal ha egen samling i 

Tromsø 26. og 27. september der vi også gjør forarbeidet til 

forhandlingene 24. og 25. oktober.

- I statsansatteloven § 9 er det endringer for bruk av midlertidige

ansettelser. Sentralstyret vil undersøke om dette har noen 

praktisk betydning for tilsettinger på MET. Saken vil meldes inn

til IDF.

12. september var det IDF-møte med forberedende møte før

årets lokale lønnsoppgjør. Fra MTL deltok Elin og Rune.

- Forslag til ny organisering av Istjenesten  ble tatt opp på møtet. 

Verneombud og foreninger har vært med i prosessen. Fokus 

fremover blir å bygge opp tillit og bedre samarbeid. 

Fagforeningene er gitt anledning til å komme med innspill til 

dokumentet som tas opp på neste IDF. Ny stilling som 

fagansvarlig i istjenesten opprettes. 

- Økonomirapporten for MET har positivt driftsresultat så langt. 

Lønnsutbetalingene er omtrent som budsjettert. Driftskostnader 

er lavere enn budsjettert. Den største posten er investeringer. 

MET har ikke fått gjennomført alt og mangler tilgang til utstyr for 



å oppgradere for eksempel regnekraft.

- Turnusplanen for VDIV ble drøftet og vedtatt.

Det ble stilt spørsmål om hvorfor det ikke er ettermiddagsvakt på

kjerne i Tromsø. Tidligere har det vært ønskelig at det om 

sommeren var flere ettermiddagsvakter i sør på grunn av 

ettermiddagsbyger og på vinteren i nord på grunn av polare 

lavtrykk. Endringer i Flyværtjenesten gjør at det er to 

flymeteorologer på jobb i Tromsø om ettermiddagen som kan 

benyttes til noe farevarsling. Særlig fenomener som påvirker 

både fly og kjerne, eksempelvis polare lavtrykk.

- I forberedende møte til lokale forhandlinger ble det for LO/YS satt

av 0,85 % av lønnsmassen. Dette tilsvarer kr 505 562,-

Til slutt var det noen informasjonsaker fra ledelsen på MET.

- I HR skal det tilsettes tre personer. Disse skal bla jobbe med 
rekruttering og profesjonalisering av opplæring.  

-  Dette skal ferdigstilles i september. I tillegg skal det ansettes en 
vikar. 

- 24. Juni var siste møte mellom Statsbygg, MET og de to 
departementene om bygg i Oslo. Tilbudet fra Statsbygg er for 
dyrt. MET må undersøke om det er noe i våre kravspesifikasjoner 
som gir slik pris. Løsningen er å gjøre en utlysning i markedet. 
Premissene for en slik utlysning legges i samarbeid med 
Statsbygg og representanter fra foreningene.

- I Bergen har UiB invitert til befaring for å se på lokalene, mens 
Statsbygg har på eget initiativ laget en mulighetsstudie for å se 
på lokalene vi har i Tromsø.

- Evalueringen av hjemmekontor som skulle vært i høst blir utsatt 
til nyåret på grunn av mannskapsmangel på HR.

Styremedlemmer har vært på kurs i regi av YS/STAFO

Linda, Hanne Beate og Trond eltok på STAFO’s ledersamling 30. 
august- 1. september.
Rune deltok på seminar om årets lønnsforhandlinger i Trondheim 



onsdag 7. september.
Elin og Arne deltok på webinar om særaldersgrenser mandag 12. 
september.
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